
Geboren: 
21 februari 1959

Koersrendement: 
-18,1% sinds aantreden 
op 14-8-2003

ID CEES L. BERGMAN

Werkervaring:
1979 – 1988  fokker, div. leidinggevende posities
1988 – 1990  artu biologicals, f nancieel manager
1990 – 1996  artu biologicals, adjunct-directeur
1996 – 2003 fornix biosciences, statutair directeur
2003 – heden fornix biosciences, ceo

Externe functies: 
geen

Opleiding: 
Hbo + f nancial controlling

Burgerlijke staat: 
gehuwd, 2 kinderen

Hobby’s: 
voetbal, golf, motorrijden

Functie: 
ceo fornix biosciences

Basissalaris: 
221.000 euro

Oralgen Graspollen is voor u van levensbe-
lang…
“Dat kun je zo stellen. Maar het ligt toch iets 
complexer. Het gaat ook om Boompollen en 
Huisstofmijt. Met deze immunotherapie-
producten kun je het immuunsysteem be-
invloeden. Het wordt in de vorm van drup-
peltjes onder de tong toegediend. Allergie 
– een groeimarkt – kun je ook met tabletjes 
of sprays bestrijden. Dat kan effectief zijn, 
verlichting geven, maar het effect ebt snel 

weg. Deze symptoombestrijders zijn wel de 
voorkeursbehandeling van specialisten en 
huisartsen. Pollen van grassen of bomen of 
kruiden, gewassen, huidschilfers van die-
ren, alles wat groeit en bloeit kan allergie 
veroorzaken.”

Waarom is Graspollen zo belangrijk?
“We streven naar registratie van de drie 
belangrijkste producten: Graspollen, 
Boompollen en Mijten. Oralgen Graspollen 
is het verst in dat traject. Voor dit type pro-
ducten is registratie in de toekomst een ab-
solute voorwaarde om vergoed te blijven. En 
daarom trekken we daar ook al een groot 
aantal jaren aan en zetten alles op alles om 
registratie te krijgen. Als Graspollen geregi-
streerd is, is dat een belangrijke stap voor-
waarts en kunnen we ons concentreren op 
de registratie van Boompollen en Mijten.”

Stel dat die registratie voor Graspollen niet 
komt, wat dan?
“Dat is het meest donkerzwarte scenario, 
waar wij natuurlijk niet aan willen. Toch 
moeten we ons realiseren dat dat scenario 
mogelijk is. Nu hebben we 40 miljoen euro 
omzet en 10 miljoen euro nettowinst. Als 
de belangrijke Oralgen-producten niet ge-
registreerd worden, zal op termijn zeker 20 
tot 25 miljoen euro omzet wegvallen en de 
winst zal in nog veel sterkere mate geraakt 
worden. Die zal met 70 tot 80 procent naar 
beneden gaan, als dat al lukt, want het zou 
een enorme impact hebben.”

Uw omzet is de laatste jaren toch al terug-
gelopen…
“U doelt waarschijnlijk op het afstoten eind 

2007 van onze handelsdivisie. Begin 2006 
hebben we besloten ons risicoprofi el te re-
duceren en niet-winstgevende omzet af te 
stoten. Daarvoor was het streven juist om de 
omzet te vergroten en dat moest ook door 
overnames. Maar dat lukte niet, we werden 
altijd overboden door private-equitypartij-
en. Nu zitten aandeelhouders niet te wach-
ten op overnames.”

Maar wat gebeurt er na afkeuring met Fornix?
“Nogmaals: dit is puur hypothetisch. Maar 
als dit zich voordoet hebben we tijd om 
uit te faseren. Dat is niet speculatief, dat is 
zeker. Al die nieuwe regels die nu op ons 
afkomen, gaan uit van geregistreerde pro-
ducten. Onze drie belangrijkste producten 
Graspollen, Boompollen, Huisstofmijt dek-
ken 80 procent van ons geneesmiddelenpa-
let af, daarvoor blijven wij naar registratie 
streven. Voor de andere 20 procent – midde-
len tegen allergie door kruiden, gewassen, 
maar ook huidschilfers van dieren (katten, 
honden, cavia’s) – is registratie niet nodig. 
Ook hebben we een veterinaire lijn van im-
munotherapieproducten en een divisie me-
dische hulpmiddelen, gespecialiseerd in 
medische verbruiksartikelen als katheters 
en stoma’s, wond- en littekenbehandeling 
en hulpmiddelen bij doorligwonden. Maar 
middelen tegen allergie zijn veel winstge-
vender.”

Hoeveel tijd heeft u nog voor de Oralgen-
producten?
“Een aantal jaren. Allerlei regelgevers zeg-
gen dat je patiënten die al met die thera-
pie behandeld worden – die drie tot vijf 
jaar duurt – niet direct mag ontkoppelen. 

ForNIX: GrAspolleN 
VAN leVeNsbelANG
Fornix BioSciences strijdt al zestien jaar tevergeefs voor goedkeuring 
van Oralgen Graspollen. Nu moet het echt gebeuren. Een interview met 
bestuursvoorzitter Cees Bergman.
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